
 

Styrelsemöte (digitalt) 
Stockholms Hundungdom  
29 september 2022 
 
Närvarande: 
Astrid Stål 
Amanda Dider (till punkt 10) 
Caroline Lindstedt 
Johanna Sandberg 
Meja Sillén Edmark (till punkt 10) 
 
Frånvarande: 
Elin Elvnäs 
Sara Cattelin 
Tilda Karlsson 
Felicia Neiderstam 
 
 
§1. Mötets öppnande. 
Johanna förklarar mötet öppnat. 
 
 
§2. Val av sekreterare  
Mötet väljer Caroline att föra dagens protokoll. 
 
 
§3. Val av justerare  
Mötet väljer Meja att justera dagens protokoll utöver ordförande och sekreterare. 
 
 
§4. Förra mötets protokoll samt åtgärdslista. 
Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna. 
  
 
§5. Inkomna skrivelser.  
 
Uffen Redhe från Ekubi AB har mailat oss och berättat om arvsfondsbidrag, vilket ger oss 
möjlighet att söka bidrag. Johanna svarar och undersöker vidare. Kvarstår. 
 
SHU har gått ut med en friskvårdsinstruktörsutbildning i oktober för SBK-instruktörer. Ingen 
hade möjlighet att gå. 
 
Representantskapet 24-25 september. Sista anmälningsdag 14 augusti. Johanna åkte och 
representerade klubben. 
 



 

Lisa Holmberg har mailat oss angående att hålla en “Ung med Hund”-kurs, förslagsvis 
prova-på-kurs, “på gång” startande Vällingby HU. Johanna håller kontakten. Ingen 
uppdatering. 
 
Flera förfrågningar om öppenträningar i rallylydnad har inkommit. Träningarna var 
uppskattade. 
 
Vi har fått mail från Maria från Djurgymnasiet som undrar om vi kan hålla en 
informationspresentation om SHU för deras 3:or. Vi undersöker möjligheten att hålla själva, 
alternativt ta vidare frågan till UR. 
 
Håkan har mejlat och frågat om Brukshundklubben kan låna våra nya agilityhinder till att 
arrangera agility på Stockholms Hundmässa två dagar i december mot en hyressumma. Vi 
beslutar att låna ut våra hinder mot en summa på 2000 kr. Caroline återkopplar till Håkan. 
 
 
 
§6. Utbildning.  
Amanda är anmäld till en A1 utbildning med start 2 oktober, 6 helger med examination den 
18 december. 
 
 
§7. Kurser.   
 
Höstens kurser 
Spårkurs/brukskurs: Johanna ska kontakta Ann Carlsson om att hålla en kurs till sen höst. 
 
Viltspårskurs: Amanda planerar att hålla ca 3 provtillfällen. Kursen planeras till 
november/december. Datum och inbjudan ska vara klar till nästa möte. Astrid och Meja är 
med som hjälpinstruktör. 
 
Agilityhelg: Caroline och Amanda kikar på möjligheten att hålla en/flera agilityhelger till 
hösten. Planerna skjuts till jul/våren. Caroline kontaktar Cornelia om hon har möjlighet att 
hålla i oktober/november, inomhus eller utomhus. 
 
Allmänlydnad: Felicia kikar på möjligheten att hålla en helg i allmänlydnad med Elin som 
hjälpinstruktör. Kvarstår. 
 
Rallylydnad nybörjare: Astrid och Tilda kikar på möjlighet att hålla en kortare kurs. 
Återkommer med datum till nästa möte. Helgkurs planeras till oktober/november. Inbjudan 
klar så snart som möjligt. 
 
Freestylekurs: Johanna har mailat Susanne och frågat om hon kan hålla en nybörjarkurs i 
höst, inväntar svar. 
 



 

Johanna har pratat med Fanny Bergevi om att hålla en allmänlydnadskurs/unghundskurs. 
Vidare diskussion förs. 
 
Caroline kontaktar Annika Af Klercker om att hålla en kurshelg i agility i början på nästa år. 
 
 
§8. Träning och Aktiviteter.  
 
Studiebesök hos Försvarsmaktens hundtjänstenhet. Sara ansvarar för att kontakta dem och 
boka in ett studiebesök. Kvarstår. 
  
Halloweenträning under höstlovet (vecka 43-44). Preliminära datum 29-30 oktober. Caroline 
ansvarar för inbjudan som ska vara klar så snart som möjligt. 
 
 
Vinterns aktiviteter 
 
Vi planerar ett flertal träningshelger i början på 2023 i agility, nosework, lydnad och  
rallylydnad. Planering början nästa möte. 
 
 
§9. Ekonomi och inköp.  
 
Ekonomisk rapport: 82191,41 
 
Styrelsen diskuterar att köpa in staket för att stängsla in baksidan av agilityplanen. Planering 
tas upp till våren 2023. 
 
Felicia skall få milersättning för transport av eget fordon till och från 
allmänlydnadsinstruktörsutbildningen i Södertälje. Felicia ska fylla i och skicka in 
reseersättningsblankett genom SHU. Kvarstår. 
 
Johanna ansvarar för inköp av en kolgrill. Johanna kontaktar Mimmi från SBKn om förslag. 
Styrelsen beslutar om en budget på max 4000 kr. Kvarstår.  
 
Stockholmsavdelningens gräsklippare har slutat fungera. SBKn planerar att köpa in en ny 
gräsklippare, där vi ska bidra med 9999 kr. Beslut togs i Facebookgruppen. Caroline mejlar 
distriktet och ansöker om bidrag. Fakturan inväntar betalning. 
 
Det ska swishas 20 kr till Stockholmsavdelningen för fika på sommarlägret.  
 
Amandas anmälningsavgift för A1 utbildningen gick på 1500 kr. Styrelsen beslutar att stå för 
Amandas rese- och boendekostnader för agilityinstruktörsutbildningen. 
 
Vi har fått in medlemsavgifter på 9760 kr och LOK stöd på 1616 kr för första halvåret. 
 



 

Eida Aldred ska återbetalas 300 kr för anmälningsavgiften till balansbollskursen som ej 
genomfördes. 
 
Anna ska betala 2400 för styrelsemiddagen 19 augusti. 
 
§10. Hemsidan och Sociala medier.  
Meja kontaktar Primadog via sponsringsformuläret angående sponsring till en 
instagramtävling och halloweenträning. Tävlingen planeras som en trixtävling på instagram 
där deltagare skickar in/publicerar sin hunds bästa trix. Sista datum att skicka in ansökan är 
24 oktober. 
 
§11. Övriga frågor.  
Styrelsen har börjat diskutera utbildning och arvode- avtalet igen som togs upp tidigare i år. 
Arvodering för instruktörer diskuteras fortsatt inom styrelsen. Kvarstår 
 
Styrelsen planerar middag 19 augusti för att fira ännu ett lyckat sommarläger. Lyckad 
middag. 
 
§12. Nästa möte.  
Nästa möte planeras 24 oktober kl 19. 
 
§13. Mötets avslutande.  
Johanna förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_____________________    ______________________      _______________________   
 
Ordförande                                Sekreterare                                Protokolljusterare                   
 
Johanna Sandberg                    Caroline Lindstedt                      Meja Sillén Edmark 
 
 
 


